
 

Protokół nr XLII/2018 

z sesji Rady Miejskiej w Lwówku 

z dnia 8 lutego 2018 r. 

 

sala Zakładu Gospodarki Komunalnej sp. z oo. Lwówek ul. Powstańców Wlkp. 40. 

godz. 17.00 - 20.20 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie obrad XLII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

2. Stwierdzenie quorum XLII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

3. Przyjęcie protokołu XLI sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

4. Przyjęcie porządku obrad XLII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

7. Interpelacje.  

8. Projekt uchwały w sprawie: zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Lwówku na 2018r. 

9. Projekt uchwały w sprawie: aktualności studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Lwówek oraz miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego gminy Lwówek. 

10. Projekt uchwały zmieniający Uchwałę nr XL/235/2017 w sprawie: stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Emilii 

Sczanieckiej w Lwówku w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Emilii Sczanieckiej 

w Lwówku. 

11. Projekt uchwały zmieniający Uchwałę nr XL/236/2017 w sprawie: stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Zespole 

Szkoły Podstawowej i Przedszkola im. Emilii Sczanieckiej w Pakosławiu 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Zespole Szkoły Podstawowej i Przedszkola 

im. Emilii Sczanieckiej w Pakosławiu. 



12. Projekt uchwały zmieniający Uchwałę nr XL/237/2017 w sprawie: stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Zespole 

Szkoły Podstawowej i Przedszkola im. Powstańców Wlkp. w Posadowie 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Zespole Szkoły Podstawowej i Przedszkola 

im. Powstańców Wlkp. w Posadowie. 

13. Projekt uchwały zmieniający Uchwałę nr XL/238/2017 w sprawie: stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Zespole 

Szkoły Podstawowej i Przedszkola im. Kornela Makuszyńskiego w Zębowie 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Zespole Szkoły Podstawowej i Przedszkola 

im. Kornela Makuszyńskiego w Zębowie. 

14.  Projekt uchwały zmieniający Uchwałę nr XL/239/2017 w sprawie: stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Zespole 

Szkoły i Przedszkola im. Jana Pawła II w Brodach w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową w Zespole Szkoły i Przedszkola im. Jana Pawła II w Brodach. 

15. Projekt uchwały zmieniający Uchwałę nr XL/240/2017 w sprawie: stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Zespole 

Szkoły Podstawowej im. Bronisława Malinowskiego i Przedszkola 

„KRYSTYNKA” w Chmielinku w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Zespole 

Szkoły Podstawowej im. Bronisława Malinowskiego i Przedszkola 

„KRYSTYNKA” w Chmielinku. 

16. Projekt uchwały w sprawie określenia zasad wydzierżawiania lub 

wynajmowania nieruchomości stanowiących własność Gminy Lwówek. 

17. Projekt uchwały w sprawie: Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych Zakładu Gospodarki Komunalnej 

w Lwówku sp. z o.o. na lata 2018-2021. 

18. Projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały nr XLI/248/2017 Rady Miejskiej 

w Lwówku z dnia 28 grudnia 2017r. w sprawie uchwały budżetowej na 2018 rok. 

19. Odpowiedź na interpelacje. 

20. Wolne głosy i wnioski. 

21. Zamknięcie obrad XLII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Ad. 1. Otwarcie obrad XLII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

 



Otwarcia obrad XLII sesji Rady Miejskiej w Lwówku dokonał Przewodniczący 

Rady, Pan Piotr Przewoźny witając radnych, Burmistrza Miasta i Gminy, Sekretarza 

Gminy, pracownika biura Rady, Prezesa ZGK, pracowników samorządowych, 

uczestniczące w obradach społeczeństwo oraz przybyłe media. 

 

Ad. 2. Stwierdzenie quorum XLII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Na sali obrad XLII sesji Rady Miejskiej w Lwówku obecnych jest 15 radnych, na 

ustawowy skład Rady 15 radnych, zatem Przewodniczący oznajmił, że Rada jest 

władna do odbycia obrad sesyjnych i podejmowania uchwał. 

Lista obecności załączona jest do protokołu. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XLI sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Przewodniczący Rady Pan Przewoźny poinformował o wyłożeniu i możliwości 

zapoznania się w biurze Rady Miejskiej z protokołem z obrad XLI sesji Rady 

Miejskiej. 

Przewodniczący stwierdził, że do tego protokołu nie wpłynęły żadne propozycje 

zmian, dlatego poprosi radnych o przyjęcie go w drodze głosowania. 

 

Radni przyjęli 14 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” protokół z XLI 

sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Ad. 4. Przyjęcie porządku obrad XLII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz zabierając głos proponował zapisać jako 

pkt. 19 Projekt uchwały w sprawie: wniesienia skargi kasacyjnej do Naczelnego 

Sądu Administracyjnego od wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 

w Poznaniu sygn. akt II SA/Po 779/17 z dnia 16 listopada 2017 roku. 

Kontynuując wypowiedź Burmistrz informował, że ten projekt nie był omawiany na 

wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady ponieważ decyzja o wniesieniu skargi 

kasacyjnej zapadła już po obradach Komisji. 

-Radny Czarkowski zabierając głos pytał czy w tej chwili może zgłosić wnioski do 

niektórych uchwał. 



 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny informował, że w chwili obecnej 

procedujemy nad ew. zmianą porządku obrad, zaś wnioski do uchwał należy 

zgłaszać przy omawianiu poszczególnych projektów. 

Nie zgłoszono więcej propozycji zmian porządku obrad XLII sesji, w związku z tym 

przystąpiono do głosowania zgłoszonej przez Burmistrza poprawki. 

„Za” przyjęciem zgłoszonej propozycji zmiany porządku obrad i dokonania zapisu 

w pkt. 19 Projekt uchwały w sprawie: wniesienia skargi kasacyjnej do Naczelnego 

Sądu Administracyjnego od wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 

w Poznaniu sygn. akt II SA/Po 779/17 z dnia 16 listopada 2017roku, radni 

opowiedzieli się 14 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw”. 

 

Porządek obrad XLII sesji Rady Miejskiej w Lwówku po zmianie przedstawia się 

następująco: 

 

1. Otwarcie obrad XLII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

2. Stwierdzenie quorum XLII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

3. Przyjęcie protokołu z XLI sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

4. Przyjęcie porządku obrad XLII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

7. Interpelacje. 

8. Projekt uchwały w sprawie: zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miejskiej w Lwówku na 2018r. 

9. Projekt uchwały w sprawie: aktualności studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Lwówek oraz miejscowych planów 

zagospodarowania przestrzennego gminy Lwówek. 

10. Projekt uchwały zmieniający Uchwałę nr XL/235/2017 w sprawie: stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. Emilii 

Sczanieckiej w Lwówku w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Emilii Sczanieckiej 

w Lwówku. 

11. Projekt uchwały zmieniający Uchwałę nr XL/236/2017 w sprawie: stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Zespole 

Szkoły Podstawowej i Przedszkola im. Emilii Sczanieckiej w Pakosławiu 



w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Zespole Szkoły Podstawowej i Przedszkola 

im. Emilii Sczanieckiej w Pakosławiu. 

12. Projekt uchwały zmieniający Uchwałę nr XL/237/2017 w sprawie: stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Zespole 

Szkoły Podstawowej i Przedszkola im. Powstańców Wlkp. w Posadowie 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Zespole Szkoły Podstawowej i Przedszkola 

im. Powstańców Wlkp. w Posadowie. 

13. Projekt uchwały zmieniający Uchwałę nr XL/238/2017 w sprawie: stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Zespole 

Szkoły Podstawowej i Przedszkola im. Kornela Makuszyńskiego w Zębowie 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Zespole Szkoły Podstawowej i Przedszkola 

im. Kornela Makuszyńskiego w Zębowie. 

14. Projekt uchwały zmieniający Uchwałę nr XL/239/2017 w sprawie: stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Zespole 

Szkoły i Przedszkola im. Jana Pawła II w Brodach w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową w Zespole Szkoły i Przedszkola im. Jana Pawła II w Brodach. 

15. Projekt uchwały zmieniający Uchwałę nr XL/240/2017 w sprawie: stwierdzenia 

przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej w Zespole 

Szkoły Podstawowej im. Bronisława Malinowskiego i Przedszkola 

„KRYSTYNKA” w Chmielinku w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Zespole 

Szkoły Podstawowej im. Bronisława Malinowskiego i Przedszkola 

„KRYSTYNKA” w Chmielinku. 

16. Projekt uchwały w sprawie określenia zasad wydzierżawiania lub 

wynajmowania nieruchomości stanowiących własność Gminy Lwówek. 

17. Projekt uchwały w sprawie: Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych Zakładu Gospodarki Komunalnej 

w Lwówku sp. z o.o. na lata 2018-2021. 

18. Projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały nr XLI/248/2017 Rady Miejskiej 

w Lwówku z dnia 28 grudnia 2017r. w sprawie uchwały budżetowej na 2018 rok. 

19. Projekt uchwały w sprawie: wniesienia skargi kasacyjnej do Naczelnego Sądu 

Administracyjnego od wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 

w Poznaniu sygn. akt II SA/Po 779/17 z dnia 16 listopada 2017 roku. 

20. Odpowiedź na interpelacje. 

21. Wolne głosy i wnioski. 



22. Zamknięcie obrad XLII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Radni porządek obrad XLII sesji Rady Miejskiej w Lwówku przyjęli 14 głosami 

„za”, przy 1 głosie "”wstrzymującym się”. 

 

Ad. 5. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej. 

 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z pracy międzysesyjnej stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy z pracy międzysesyjnej. 

 

SPRAWOZDANIE BURMISTRZA MIASTA I GMINY LWÓWEK 

Z PRACY MIĘDZYSESYJNEJ W OKRESIE OD 29.12.2017 DO 08.02.2018 R. 

 

Burmistrz spotkał się z: 

 Przedstawicielami firmy ENEOS w sprawie umowy na konserwację oświetlenia, 

 Firmą ELBUD w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego – linia elektroenergetyczna, 

 Przedstawicielami firmy LIDERPROJEKT w sprawie studium wykonalności na 

rewitalizację rynku, 

 p. Anders w sprawie przekształcenia gruntów, 

 P. Leszkiem Mróz z firmy INFOR. 

 

Burmistrz wziął udział w: 

 

 Spotkaniu gwiazdkowym Stowarzyszenia „Gospodynie Wiejskie” w Pakosławiu, 

 Spotkaniu świąteczno-noworocznym w Bródkach, 

 Spotkaniu w sprawie rewitalizacji, 

 Spotkaniu noworocznym w Miedzichowie, Opalenicy, w Pniewach, Nowym Tomyślu, 

 Uroczystości otwarcia podjazdu dla osób niepełnosprawnych w Starostwie 

Powiatowym w Nowym Tomyślu, 

 Koncercie Galowym XVIII Festiwalu Kolęd i Pastorałek w Lwówku, 

 zebraniu sprawozdawczym OSP Lwówek, 



 uroczystości z okazji Dnia Seniora w Zespole Szkoły Podstawowej i Przedszkola 

w Pakosławiu, 

 spotkaniu w Pakosławiu w spawie projektu świetlicy wiejskiej, 

 zakończeniu ligi halowej - OSiR Lwówek, 

 spotkaniu z ks. biskupem Zdzisławem Fortuniakiem, 

 spotkaniu burmistrzów i wójtów KOLD. 

 

W imieniu Burmistrza Sekretarz  wziął udział w: 

 Naradzie podsumowującej działalność Komendy Powiatowej Policji w Nowym 

Tomyślu za 2017 rok, 

 Spotkaniu noworocznym emerytowanych nauczycieli. 

 

Burmistrz wydał następujące Zarządzenia:  

 (1) w sprawie ustalenia wysokości pogotowia kasowego w kasie UMiG w Lwówku na 

rok budżetowy 2018, 

 (2) zmieniające zarządzenie nr 28/2009 Burmistrza MiG Lwówek z dnia 15.06.2009 r. 

w sprawie ustalenia Regulaminu Wynagradzania Pracowników Urzędu MiG 

Lwówek, 

 (4) w sprawie zmiany uchwały budżetowej – zmiany dot. przeniesień w planie 

wydatków związanych z funkcjonowaniem systemu gospodarowania odpadami 

komunalnymi, 

 (5) w sprawie ustalenia ceny nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży 

Chmielinko, dz. Nr 339 o pow. 1,00 ha - 25.000 zł. 

Lwówek, dz. Nr 814/1 o pow. 0.0300 ha - 12.000 zł. 

Lwówek, dz. Nr 820/29 o pow. 0.0094 ha -   5.000 zł. 

 (6) w sprawie powołania Komitetu Obchodów 100-tnej Rocznicy Powstania 

Wielkopolskiego 1918/19 we Lwówku, 

 (7) w sprawie zmiany uchwały budżetowej (dot. zwiększenia dochodów i wydatków 

z tytułu otrzymanej dotacji w kwocie 450 zł. z przeznaczeniem na wypłatę dodatków 

energetycznych, 

 (8) w sprawie powołania komisji konkursowej w celu rozpatrzenia ofert w ramach 

otwartego konkursu na realizację w 2018 roku zadań publicznych. 

 

Ogłoszono przetarg na: 



 Przebudowę dróg na terenie Gminy Lwówek w podziale na trzy części - trzy zadania; 

zadanie nr 1. Przebudowa drogi gminnej nr 383579P w m. Komorowice (na odcinku 

od km 0,000-1+587,90); zadanie nr 2. Przebudowa drogi gminnej nr 383536P 

Posadowo-Zgierzynka (na odc. od km 0,000-1+581,50); zadanie nr 3. Przebudowa 

drogi gminnej nr 383566P Komorowo-Wymyślanka (na odc. od km 0,000-

2+169,08). 

 

W terminie do dnia 2018-02-05 do godz. 10:00 złożono następujące oferty: 
 

Nr 

oferty 

Nazwa I Adres Wykonawcy składającego 

ofertę 

Kryteria wyboru ofert  

- cena: PLN  

- wydłużenie okresu 

gwarancji do:  msc 

Uwagi 

 

1 

EUROVIA POLSKA S.A.  

Bielany Wrocławskie  

ul. Szwedzka 5, 55-040 Kobierzyce  

- cena: 1 453 845,31 

- deklarowany okres 

rękojmi:  84 msc 

część I, zadanie nr 

1  

- cena: 1 656 949,89  

- deklarowany okres 

rękojmi: 84 msc 

część II, zadanie 

nr 2 

- cena: 1 975 333,30  

- deklarowany okres 

rękojmi:  84 msc 

część III, zadanie 

nr 3 

2 Konsorcjum; Lider: INFRAKOM 

KOŚCIAN  Sp. z o.o. spółka komandyt. ul. 

F. Nowowiejskiego 4, 64-000 Kościan 

Partner: INFRAKOM Sp. z o.o., ul. F. 

Nowowiejskiego 4 

64-000 Kościan 

- cena: 1 323 725,02  

- deklarowany okres 

rękojmi:  96 msc 

część I, zadanie nr 

1 

- cena: 1 461 700,64  

- deklarowany okres 

rękojmi:  96 msc 

część II, zadanie 

nr 2 

- cena: 1 865 757,73  

- deklarowany okres 

rękojmi:  96 msc 

część III, zadanie 

nr 3 

3 Przedsiębiorstwo Robót Drogowo – 

Mostowych ul. Powstańców Wlkp. 75 

64-500 Szamotuły 

- cena: 1 224 279,37  

- deklarowany okres 

rękojmi:  96 msc 

część I, zadanie nr 

1 

- cena: 1 404 227,76  

- deklarowany okres 

rękojmi:  96 msc 

część II, zadanie 

nr 2 

- cena: 1 683 591,75  

- deklarowany okres 

rękojmi:  96 msc 

część III, zadanie 

nr 3 

 

Ogłoszono otwarty konkurs ofert na następujące zadania: 

 Zadanie Nr 1 Upowszechnianie kultury fizycznej i sportu wśród mieszkańców 

Gminy Lwówek w zakresie imprez niezwiązanych z ligowymi rozgrywkami 

sportowymi, 

 Zadanie Nr 2 Organizacja Biegu Powstańczego oraz rozgrywek sportowych 

w ramach Szkolnego Związku Sportowego Wielkopolska, 

 Zadanie Nr 3 Propagowanie idei zjednoczonej Europy poprzez współpracę 

z zagranicą, 



 Zadanie Nr 4 Likwidacja barier dla osób niepełnosprawnych i z dysfunkcjami 

społecznymi oraz umożliwienie im należytego funkcjonowania w 

społeczeństwie, 

 Zadanie Nr 5 Podnoszenie poziomu życia kulturalnego mieszkańców Gminy 

Lwówek. 

Rozdysponowano środki przewidziane na realizację zadania 

publicznego: 

 

Zadanie nr 1. Zimowy wypoczynek dzieci i młodzieży 2018 r. (dział 854) 

1 Uczniowski Klub Sportowy „ ISKRA” 700 zł 

2 Stowarzyszenie Gospodynie Wiejskie Pakosławia 700 zł 

3 Parafia Lwówek 2000 zł 

4 Stowarzyszenie Rodziców i Przyjaciół Szkoły w Grońsku „Małe jest Piękne”  700 zł 

5 Związek Harcerstwa Polskiego Chorągiew Wielkopolska Hufiec Nowy 

Tomyśl 

650 zł 

6 Towarzystwo Gimnastyczne „SOKÓŁ” Brody 800 zł 

7  Stowarzyszenie „ Nasze Brody” 650zł 

8 Stowarzyszenie „ Aktywna Wieś” Zębowo 800zł 

                                                                                                                         

RAZEM 

7 000 zł 

 

 

-Radny Czarkowski interesował się budową linii energetycznej o mocy 110 KW 

przebiegającej przez teren Gminy Lwówek. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że Firma E-Bud 

podwykonawca firmy ENEA, jest na etapie prowadzenia rozeznania terenu, na który 

przygotowuje plany i stosowne projekty. Po uzyskaniu odpowiednich ustaleń 

będziemy o wszystkim informować Radę, a następnie zwrócimy się z konkretnym 

projektem uchwały. 

Naszym zadaniem będzie uaktualnienie naszych planów zagospodarowania 

przestrzennego, a jak wszystkim wiadomo jest to proces bardzo pracochłonny 

i długotrwały. 

Musimy wiedzieć też, że zmieniły się przepisy na tyle, że kiedyś linie energetyczne 

były napowietrzne, dziś tylko w głąb ziemi. 

Linia przebiegać będzie przez Pniewy-Lwówek - Nowy Tomyśl w związku z tym 

wszystkie te gminy czeka ogrom pracy. 



 

Ad. 7. Interpelacje. 

 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny informował, że w okresie międzysesyjnym 

wpłynęła 1 interpelacja, na którą Burmistrz udzieli odpowiedzi pisemnej. 

 

Ad. 8. Projekt uchwały w sprawie: zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Lwówku na 2018r. 

 

- Przewodniczący Komisji Pan Jędrzejczak przedstawił plan pracy Komisji 

Rewizyjnej na 2018 rok. 

 

Opinia stałych Komisji Rady w ww. temacie jest pozytywna. 

 

Radni nie wnieśli innych propozycji w związku z tym przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała nr XLII/254/2018 w sprawie: zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Lwówku na 2018r wraz z załączonym planem 

pracy Komisji,. została przyjęta 14 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym 

się” i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 9. Projekt uchwały w sprawie: aktualności studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Lwówek oraz 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego gminy Lwówek. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że ten projekt uchwały był 

szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady, w którym 

wskazywaliśmy główne założenia uwzględniane przy uaktualnieniu studium 

i planów zagospodarowania przestrzennego. 

Przepisy prawne obligują nas do sporządzania takiej analizy raz w trakcie kadencji 

i tu okazuje się, że w naszym przypadku 9 planów zostało opracowanych na 

podstawie już nieobowiązujących przepisów. W związku z powyższym należy 

uaktualnić nasze dokumenty zgodnie z obowiązującymi przepisami prawnymi. 

Musimy teraz te plany zaktualizować lub je uchylić. 



 

Opinia stałych Komisji Rady, którą odczytał Wiceprzewodniczący Pan Kasperczak 

jest w tym temacie pozytywna. 

 

Radni nie wnieśli zapytań w związku z tym przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała nr XLII/255/2018 w sprawie: aktualności studium uwarunkowań 

i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Lwówek oraz miejscowych 

planów zagospodarowania przestrzennego gminy Lwówek została przyjęta 14 

głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

Uchwałą stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 10. Projekt uchwały zmieniający Uchwałę nr XL/235/2017 w sprawie: 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 

im. Emilii Sczanieckiej w Lwówku w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Emilii 

Sczanieckiej w Lwówku. 

 

-Sekretarz Gminy Pan Piechowiak informował, że podejmowanie tych uchwał to 

kontynuacja wdrażania reformy oświatowej, polegająca na przekształcaniu szkół 

sześcioklasowych w ośmioklasowe. Wszystkie dotychczas podejmowane uchwały 

były aktami prawa miejscowego i wchodziły w życie po ogłoszenie 

w Wielkopolskim Dzienniku Urzędowym i taki był również zapis zawarty 

w ostatnio podejmowanych uchwałach. Jednakże Wojewoda Wielkopolski wskazał 

nam, aby zapis ten w podjętych ostatnio uchwałach zmienić tak, by podejmowane 

uchwały wchodziły w życie z dniem podjęcia. 

Dlatego poprawienie wszystkich sześciu uchwał jest konieczne. W uchwałach tych 

zmienia się tylko  § 4, który otrzymuje brzmienie ”Uchwała wchodzi w życie 

z dniem podjęcia”. 

-Radny Czarkowski zwrócił uwagę na uzasadnienie tychże uchwał, gdzie zapisano, 

że uchwała została podjęta z naruszeniem prawa i Wojewoda wszczął 

rozstrzygnięcie nadzorcze. Radny Czarkowski pytał czy zatrudniony w Urzędzie 

Radca Prawny nie powinien na takie zapisy reagować i wówczas uniknęlibyśmy 

tego rodzaju pomyłek. 

 



 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny wyjaśniał, że uchwały te były przedmiotem 

dyskusji na posiedzeniu stałych Komisji Rady i tam właśnie wyjaśniano, że 

podstawa prawna oraz treść tych uchwał są prawidłowe tylko dokonuje się zmiany 

zapisu § 4. 

 

-Sekretarz Gminy Pan Piechowiak stwierdził, że nie było żadnego rozstrzygnięcia 

nadzorczego, tylko wskazanie Wojewody, który zwrócił się do nas o zmianę zapisu, 

w § 4.- „uchwały wchodzą w życie z dniem podjęcia”. 

-Radca Prawny Urzędu Pan Przewoźny stwierdził, że Sekretarz zabierając przed 

momentem głos, w zasadzie już wszystko prawidłowo tu wyjaśnił, ale należy 

zaznaczyć, że programatyka tych dokumentów jest bardzo skomplikowana. Nie 

mamy katalogu określającego dokumenty będące aktami prawa miejscowego. 

Takiego wykazu prawnego póki co nie ma. Podejmowane uchwały są nowością i tu 

nastąpił problem określenia ich kwalifikacji. Wojewoda zwrócił nam tylko uwagę na 

zmianę tego zapisu, a mając na uwadze dobrą współpracę winniśmy dokonać 

zmiany zawartego w poprzednich uchwałach zapisu. 

 

Radni nie zabrali więcej głosu. 

 

-Wiceprzewodniczący Rady Pan Kasperczak odczytał wypracowaną na wspólnym 

posiedzeniu stałych komisji opinię, która w ww. temacie jest pozytywna. 

 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny informował, że stałe Komisje Rady 

wypracowały jedną wspólną opinię do wszystkich 6 podejmowanych tu uchwał, 

ponieważ ta zmiana jest identyczna w każdym przedstawianym tu dokumencie. 

Przewodniczący przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała nr XLII/256/2018 zmieniająca Uchwałę nr XL/235/2017 w sprawie: 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej im. 

Emilii Sczanieckiej w Lwówku w ośmioletnią Szkołę Podstawową im. Emilii 

Sczanieckiej w Lwówku została przyjęta 14 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” 

i stanowi załącznik do protokołu. 

 



 

 

Ad. 11. Projekt uchwały zmieniający Uchwałę nr XL/236/2017 w sprawie: 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 

w Zespole Szkoły Podstawowej i Przedszkola im. Emilii Sczanieckiej 

w Pakosławiu w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Zespole Szkoły Podstawowej 

i Przedszkola im. Emilii Sczanieckiej w Pakosławiu. 

 

Uchwała nr XLII/257/2018 zmieniająca Uchwałę nr XL/236/2017 w sprawie: 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 

w Zespole Szkoły Podstawowej i Przedszkola im. Emilii Sczanieckiej w Pakosławiu 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Zespole Szkoły Podstawowej i Przedszkola 

im. Emilii Sczanieckiej w Pakosławiu została przyjęta 14 głosami „za”, przy 

1 głosie „przeciw” i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 12. Projekt uchwały zmieniający Uchwałę nr XL/237/2017 w sprawie: 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 

w Zespole Szkoły Podstawowej i Przedszkola im. Powstańców Wlkp. 

w Posadowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Zespole Szkoły Podstawowej 

i Przedszkola im. Powstańców Wlkp. w Posadowie. 

 

Uchwała nr XLII/258/2018 zmieniająca Uchwałę nr XL/237/2017 w sprawie: 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 

w Zespole Szkoły Podstawowej i Przedszkola im. Powstańców Wlkp. w Posadowie 

w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Zespole Szkoły Podstawowej i Przedszkola im. 

Powstańców Wlkp. w Posadowie została przyjęta 14 głosami „za”, przy 1 głosie 

„przeciw” i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 13. Projekt uchwały zmieniający Uchwałę nr XL/238/2017 w sprawie: 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 

w Zespole Szkoły Podstawowej i Przedszkola im. Kornela Makuszyńskiego 

w Zębowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Zespole Szkoły Podstawowej 

i Przedszkola im. Kornela Makuszyńskiego w Zębowie. 

 



 

Uchwała nr XLII/259/2018 zmieniająca Uchwałę nr XL/238/2017 w sprawie: 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 

w Zespole Szkoły Podstawowej i Przedszkola im. Kornela Makuszyńskiego 

w Zębowie w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Zespole Szkoły Podstawowej 

i Przedszkola im. Kornela Makuszyńskiego w Zębowie została przyjęta 14 głosami 

„za”, przy 1 głosie „przeciw” i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 14. Projekt uchwały zmieniający Uchwałę nr XL/239/2017 w sprawie: 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 

w Zespole Szkoły i Przedszkola im. Jana Pawła II w Brodach w ośmioletnią 

Szkołę Podstawową w Zespole Szkoły i Przedszkola im. Jana Pawła II 

w Brodach. 

 

Uchwała nr XLII/260/2018 zmieniająca Uchwałę nr XL/239/2017 w sprawie: 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 

w Zespole Szkoły i Przedszkola im. Jana Pawła II w Brodach w ośmioletnią Szkołę 

Podstawową w Zespole Szkoły i Przedszkola im. Jana Pawła II w Brodach została 

przyjęta 14 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 15. Projekt uchwały zmieniający Uchwałę nr XL/240/2017 w sprawie: 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 

w Zespole Szkoły Podstawowej im. Bronisława Malinowskiego i Przedszkola 

„KRYSTYNKA” w Chmielinku w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Zespole 

Szkoły Podstawowej im. Bronisława Malinowskiego i Przedszkola 

„KRYSTYNKA” w Chmielinku. 

 

Uchwała nr XLII/261/2018 zmieniająca Uchwałę nr XL/240/2017 w sprawie: 

stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Szkoły Podstawowej 

w Zespole Szkoły Podstawowej im. Bronisława Malinowskiego i Przedszkola 

„KRYSTYNKA” w Chmielinku w ośmioletnią Szkołę Podstawową w Zespole 

Szkoły Podstawowej im. Bronisława Malinowskiego i Przedszkola „KRYSTYNKA” 

w Chmielinku została przyjęta 14 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i stanowi 

załącznik do protokołu. 



 

Ad. 16. Projekt uchwały w sprawie określenia zasad wydzierżawiania lub 

wynajmowania nieruchomości stanowiących własność Gminy Lwówek. 

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że ten projekt uchwały był 

szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady. Jednak po 

dogłębnym przyjrzeniu zostały naniesione jeszcze drobne autopoprawki tj. 

w podstawie prawnej i w uzasadnieniu gdzie wskazujemy, że udziela się 

Burmistrzowi zgody na wydzierżawianie lub wynajem nieruchomości na okres 5 lat 

co wiąże się z możliwością ubiegania się o zwrot środków zewnętrznych lub też 

z możliwością odzyskania środków zainwestowanych w daną nieruchomość. 

-Radny Czarkowski prosił o wyjaśnienie zapisu w §2, który odnosi się do użyczania 

gruntu przez gminę. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz wyjaśnił, że Gmina może użycza swój 

grunt stowarzyszeniom czy parafiom, które realizują dany program na pozyskanie 

środków zewnętrznych. Takie użyczenie jest dokonywane na czas trwania danego 

projektu. 

 

Radni nie wnieśli zapytań w związku z tym przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała nr XLII/262/2018 w sprawie określenia zasad wydzierżawiania lub 

wynajmowania nieruchomości stanowiących własność Gminy Lwówek została 

przyjęta 14 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się” i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

 

Ad. 17. Projekt uchwały w sprawie: Wieloletniego planu rozwoju 

i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych Zakładu 

Gospodarki Komunalnej w Lwówku sp. z o.o. na lata 2018-2021,  

 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że ta uchwała była 

przedmiotem dyskusji na wspólnym posiedzeniu stałych Komisji Rady. W tym 

projekcie również nanieśliśmy drobne autopoprawki wykreślając z uzasadnienia 

zapis podstawy prawnej oraz drobne błędy pisarskie dotyczące określenia 



czasookresu obowiązywania tego programu tj. zamiast 2016 - 2017 należało zapisać 

2018 - 2021. 

-Radny Czarkowski w tym miejscu zgłosił wniosek o poszerzenie programu rozwoju 

i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych Zakładu Gospodarki 

Komunalnej w Lwówku sp. z o.o. na lata 2018-2021, o inwestycje doprowadzenia 

wodociągu do posesji w Lipce Wielkiej i w Chmielinku przy drodze w kierunku 

Bolewic. Dotyczy to posesji pp. Śnieguła, Kaźmierczak i Staśkowiak. Poza tym 

radny Czarkowski wnioskował, aby wysłuchać w tym temacie obecne na sali 

społeczeństwo. 

-Przewodniczący Rady Pan Przewoźny proponował przyjąć wniosek w drodze 

głosowania. 

-Radny Wojciechowski pytał co stanie się z omawianym tu programem, jeśli ten 

wniosek przyjmiemy w drodze głosowania? Czy ten wniosek automatycznie wejdzie 

w program jako dodatkowa inwestycja? Czy wiemy jakiego rzędu są to koszty? Czy 

wpłynie to na podwyższenie taryf? 

-Radny Kasperczak przypomniał, że ten problem był już kilkakrotnie omawiany 

w związku z tym Prezes może nam przybliżyć już dziś koszty tych inwestycji. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz stwierdził, że popiera ten wniosek 

w całości i należy odesłać go do ZGK, aby Prezes ustosunkował się do niego 

i przedstawił nam koszty oraz możliwości podjęcia się tego przedsięwzięcia. 

-Radny Kasperczak stwierdził, że w związku z wypowiedzią Burmistrza należy dziś 

znieść z porządku obrad ten projekt uchwały i po uzyskaniu od Prezesa informacji 

przystąpić do dalszych prac nad tym tematem. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz stwierdził, że my nad tym tematem 

procedujemy już od września, a dziś jest to już ostatni termin ponieważ do 12 marca 

muszą być opracowane stawki taryfowe i przesłane do akceptacji do Regulatora. 

-Radny Szarata proponował, aby Prezes ZGK już dzisiaj określił przybliżone koszty 

tego przedsięwzięcia. 

-Prezes ZGK Pan Wesołek informował, że dziś jest to po prostu niemożliwe 

ponieważ jest to inwestycja dość skomplikowana. Natomiast nie ma już czasu aby 

odłożyć ten dzisiejszy program do dalszych obrad, tu należy zaznaczyć, że do 

zatwierdzenia tego planu obligują nas terminy. 

-Głos zabrała Pani Kaźmierczak, mieszkanka wsi Chmielinka, która twierdziła, że 

od 20 lat pisze do Urzędu Miasta i Gminy o pomoc w podłączeniu swej posesji do 



wodociągu miejskiego i nie otrzymuje w tym temacie żadnej pomocy. Posesja 

położona jest 1300 m od wioski, jako ostatnie zabudowanie przy drodze w kierunku 

Bolewic.  

-Pan Śnieguła informował, że na swojej posesji ma wykopaną studnię, która ma tak 

niskie zasoby, że już po jednym praniu brak jest w niej wody. 

-Radny Liebelt pytał czy wszystkie te inwestycje zawarte w przedstawionym nam tu 

planie są obligatoryjne. Czy można byłoby którąś z nich zastąpić omawianym tu 

dziś problemem? 

-Radny Kasperczak interesował się, czy po ustaleniu przez Spółkę Wodną taryf 

będzie można poszerzyć program o omawiane tu teraz zadanie? 

-Prezes ZGK Pan Wesołek wyjaśnił, że program można poszerzyć wówczas jeśli 

wystąpią w nim jakieś oszczędności.  

-Radna Woźna zwróciła uwagę na wysoki koszt budowy osadnika i pytała czy jest 

on do funkcjonowania oczyszczalni niezbędny? 

-Pan Wesołek wyjaśnił, że koszty budowy tego osadnika będą miały wpływ nie 

teraz, ale dopiero od 2021 roku. Musimy wiedzieć, że dziś odprowadzanie ścieków 

jest w przewidywanej normie i jest ten osadnik na razie wystarczający, ale czy 

wiemy jak to wszytko będzie funkcjonować później. Dlatego planujemy już 

z wyprzedzeniem. 

Po długotrwałej dyskusji Burmistrz Miasta i Gminy ponownie stwierdził, że popiera 

w całości złożony przez radnego Czarkowskiego wniosek i proponuje odesłać go do 

Zakładu Gospodarki Komunalnej, gdzie Prezes będzie musiał dokonać obliczeń 

i przyszłościowo uwzględnić go do realizacji. 

-Radca Prawny Pan Przewoźny wyjaśnił, że złożony przez Pana Czarkowskiego 

wniosek należy przegłosować i jeśli uzyska ona akceptację Rady to należy uchwałę 

zdjąć z porządku obrad. Należy wówczas przekazać ten wniosek do ZGK w celu 

dokonania obliczeń finansowych i ew. uwzględnić go w omawianym tu planie. 

Teraz mamy 2 wnioski, które należy przegłosować. Wniosek Pana Czarkowskiego 

i wniosek Burmistrza Miasta i Gminy. 

 

I. „za” wnioskiem radnego Czarkowskiego - poszerzyć Wieloletni Plan Rozwoju 

i Modernizacji Urządzeń Wodociągowych i Kanalizacyjnych na lata 2018 - 2021 

o zadanie budowa wodociągu we wsi Chmielinko i Lipka Wielka - opowiedział się 

1 radny, 7 radnych było „przeciw” i 7 radnych „wstrzymało się” od głosowania. 



Wniosek został odrzucony. 

 

II. „za” wnioskiem Burmistrza Miasta i Gminy - przyjąć wniosek Pana 

Czarkowskiego przekazując go do przyszłościowego rozpatrzenia go przez Zakład 

Gospodarki Komunalnej. 

-Radna Woźna wnioskowała, aby uwzględnić w tym wniosku zapis, że w przypadku 

wystąpienia jakichkolwiek oszczędności w WPRiMUWiK zrealizować w pierwszej 

kolejności zadanie budowa wodociągu w Chmielinku w kierunku Bolewic i w Lipce 

Wielkiej. 

 

Radni przyjęli wniosek Burmistrza wraz zapisem proponowanym przez radną 

Woźną 15 głosami „za”. 

 

Uchwała nr XLII/263/2018 sprawie: Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji 

urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych Zakładu Gospodarki Komunalnej 

w Lwówku sp. z o.o. na lata 2018-2021 została przyjęta 13 głosami „za”, przy 

1 głosie „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się”. 

Uchwała załączona jest do protokołu. 

 

Ad. 18. Projekt uchwały w sprawie: zmiany uchwały nr XLI/248/2017 Rady 

Miejskiej w Lwówku z dnia 28 grudnia 2017r. w sprawie uchwały budżetowej 

na 2018 rok. 

 

Propozycja zmiany uchwały budżetowej na miesiąc luty 2018r. 

 

DOCHODY: 

1. Zwiększenie planu dochodów w dz. 756, rozdział 75615 Wpływy podatkowe od osób 

prawnych, § 0310 podatek od nieruchomości- kwota 145.000,00 

2. Zwiększenie planu dochodów w dz. 921, rozdział 92109 Domy kultury, świetlice 

i kluby, - kwota ogółem – 6.000,00 z tego: § 0750 wpływy z dzierżaw – kwota 

3.000,00 , § 0960 darowizny pieniężne – kwota 3.000,00 

 

WYDATKI: 



1. Zwiększenie planu wydatków w dz. 754, rozdział 75411Komendy Powiatowe 

Państwowej Straży Pożarnej, § 2300 wpłaty jednostek na państwowy fundusz celowy 

– kwota 10.000,00. 

2. Zwiększenie planu wydatków w dz. 851, rozdział 85111 Szpitale ogólne, § 6220 

Dotacje celowe z budżetu na finansowanie lub dofinansowanie kosztów realizacji 

i zakupów inwestycyjnych innych jednostek sektora finansów publicznych  - kwota 

135.000,00 na zakup wysokospecjalistycznego sprzętu medycznego – mikroskopu 

operacyjnego dla Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej imienia 

doktora Kazimierza Hołogi w Nowym Tomyślu. Zakup mikroskopu operacyjnego 

warunkuje dalszy rozwój i poszerzenie zabiegów z zakresu neurochirurgii w tym 

chirurgii kręgosłupa na Oddziale Ortopedii i Traumatologii Narządów Ruchu w/w 

Szpitala. Przed przekazaniem środków zostanie podpisana umowa pomiędzy Gmina 

Lwówek, a Samodzielnym Publicznym Zakładem Opieki Zdrowotnej imienia doktora 

Kazimierza Hołogi w Nowym Tomyślu gdzie określone będą warunki przekazania 

i rozliczenia dotacji. 

3. Zwiększenie planu wydatków w dz. 921, rozdział 92109 Domy kultury, świetlice 

i kluby – kwota ogółem 6.000,00 z tego: § 4210 zakup materiałów – kwota 3.000,00 

oraz § 4260 zakup energii – kwota 3.000,00 z przeznaczeniem na utrzymanie 

poszczególnych świetlic wiejskich. 

4. Przeniesienie w planie wydatków pomiędzy paragrafami funduszu sołeckiego 

sołectwa Zgierzynka, w przedsięwzięciu pn. „Doposażenie, utrzymanie sali wiejskiej” 

z § 4210 zakup materiałów – kwota 4.000,00 do § 4300 zakup usług pozostałych – 

kwota 4.000,00 – wniosek sołectwa Zgierzynka. 

-W tym miejscu radny Czarkowski wnioskował, aby środki zaplanowane w budżecie 

jako dotacja dla Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej imienia 

doktora Kazimierza Hołogi w Nowym Tomyślu na zakup mikroskopu operacyjnego, 

przeznaczyć na remonty dróg gminnych. 

-Radny Kasperczak interesował się kto złożył wniosek o dotację finansową -  Szpital 

czy Starostwo Powiatowe w Nowym Tomyślu? 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że wniosek złożył szpital i to 

ze szpitalem będzie podpisana stosowna umowa określająca warunki przeznaczenia 

tych środków. 

-Radna Woźna interesowała się czy inne gminy Powiatu Nowotomyskiego 

przekazywały również taką dotację? 



-Burmistrz Miasta i Gminy wyjaśnił, że wszystkie gm. Powiatu Nowotomyskiego 

wspierały szpital i z tego co jest wiadomo to Opalenica przeznaczała środki na 

zakup karetki, a Zbąszyń na doposażenie sal szpitalnych. 

-Radny Wojciechowski zwrócił się z pytaniem czy wobec powyższych wyjaśnień 

Pana Burmistrza, radny Czarkowski nadal podtrzymuje swój wniosek, gdyż w swym 

wniosku twierdzi, że dotacja będzie przeznaczona dla Starostwa, a nie na szpital? 

-Radny Czarkowski podtrzymał złożony wniosek o przeznaczenie dotacji na szpital 

na remont dróg gminnych. 

-Radny Jędrzejczak pytał na jakie drogi gminne proponuje Pan Czarkowski 

przeznaczyć te środki, ponieważ jak wcześniej przekazywaliśmy środki na remonty 

dróg gminnych to radny Czarkowski był przeciw. 

-Ponownie zabierając głos radny Czarkowski proponował środki zaplanowane 

w budżecie jako dotacja do szpitala w Nowym Tomyślu przeznaczyć na remont dróg 

gminnych. 

 

„za” wnioskiem radnego Czarkowskiego opowiedział się 1 radny, 14 radnych było 

„przeciw”. 

Wniosek nie uzyskał akceptacji i został odrzucony. 

 

Radni nie wnieśli więcej zapytań, w związku z tym przystąpiono do głosowania. 

 

Uchwała nr XLII/264/2018 w sprawie: zmiany uchwały nr XLI/248/2017 Rady 

Miejskiej w Lwówku z dnia 28 grudnia 2017r. w sprawie uchwały budżetowej na 

2018 rok została przyjęta 14 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw”. 

Uchwała załączona jest do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 19. Projekt uchwały w sprawie: wniesienia skargi kasacyjnej do Naczelnego 

Sądu Administracyjnego od wyroku Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 

w Poznaniu sygn. akt II SA/Po 779/17 z dnia 16 listopada 2017roku. 

 

-Zastępca Burmistrza Pan Piechowiak zabierając głos przypomniał, że już wcześniej 

Sąd Administracyjny w Poznaniu unieważnił nam uchwałę dotyczącą mpzp 

Chmielinko II. Po odwołaniu się od tego wyroku Wojewódzkiego Sądu, Naczelny 

Sąd Administracyjny wydał wyrok, w którym przyznał rację Gminie i przywrócił 



ważność uchwalonemu przez Radę planowi. Takie jest prawo każdego samorządu 

i my z tego prawa chcemy również i w tym przypadku skorzystać. 

Tym razem Wojewódzki Sąd Administracyjny w Poznaniu wyrokiem z dnia 

16 grudnia 2017 roku, w sprawie o sygn. akt II SA/Po 779/17 oddalił skargę Gminy 

Lwówek na rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody Wielkopolskiego nr KN-

I.4131.1.353.2017.8 z dnia 8 czerwca 2017 roku. Zaskarżonym rozstrzygnięciem 

nadzorczym Wojewoda Wielkopolski stwierdził nieważność uchwały Rady 

Miejskiej w Lwówku z dnia 27 kwietnia 2017 rok nr  XXXII/187/2017 w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla farmy 

wiatrowej Chmielinko I oraz dla terenu górniczego kopalni kruszywa naturalnego 

w gminie Lwówek.  

Zatem chcemy skorzystać z naszych uprawnień i wnieś skargę kasacyjną do 

Naczelnego Sądu Administracyjnego od wyroku Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego. 

-Radny Czarkowski informował, że pomimo, iż poprzednio Naczelny Sąd 

Administracyjny wydał wyrok korzystny dla gminy, to i tak z tego nic nie wynikało, 

gdyż zainteresowany nie wniósł ponownego wniosku na prowadzenie swej 

inwestycji. 

Z tych działań, które tu dziś chcemy wykonać będą tylko dodatkowe koszty. Dlatego 

warto posłuchać głosu społeczeństwa wsi Chmielinko i odstąpić od takich działań. 

W związku z powyższym - twierdził Pan Czarkowski -proszę o odrzucenie tej 

dzisiaj przedstawionej tu uchwały. 

-Zastępca Burmistrza Pan Piechowiak wyjaśnił, że to nie jest tak, że inwestor nie 

może podjąć działań inwestycyjnych. Otóż poprzednia uchwała dot. farmy 

wiatrowej Chmielinko II jest ważna, a inwestor może przystąpić do budowy farmy 

wiatrowej tylko o zmienionych parametrach konstrukcyjnych. 

Plan zagospodarowania przestrzennego jest ważny, przewiduje on taką budowę i to 

jest wiążące. 

 

Radni nie wnieśli więcej zapytań, w związku z tym przystąpiono do głosowania. 

 

Radni Uchwałę nr XLII/265/2018 w sprawie: wniesienia skargi kasacyjnej do 

Naczelnego Sądu Administracyjnego od wyroku Wojewódzkiego Sądu 



Administracyjnego w Poznaniu sygn. akt II SA/Po 779/17 z dnia 16 listopada 2017 

roku przyjęli 14 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw”. 

Uchwałą załączona jest do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 20. Odpowiedź na interpelacje. 

 

W trakcie obrad XLII sesji Rady Miejskiej nie zgłoszono żadnych interpelacji. 

 

Ad. 21. Wolne głosy i wnioski. 

 

- Radna Woźna przypomniała, że na składane wcześniej zapytanie odnośnie 

przynależności rowu przy drodze Brody - Bródki otrzymała już stosowną 

odpowiedź. Jest jednak gorąca prośba aby za pośrednictwem gminy udrożnić ten 

rów, ponieważ nieustannie zalewane są przyległe posesje. W rozmowie z Prezesem 

Gminnej Spółki Wodnej otrzymano odpowiedź, że wszyscy właściciele przyległych 

gruntów winni zebrać stosowną kwotę pieniężna i wówczas rów zostanie 

udrożniony. 

- Radny Wojciechowski zwrócił się z prośbą o zmobilizowanie Powiatowego 

Zarządu Dróg w Nowym Tomyślu w sprawie naprawy dróg gminnych, ponieważ po 

zimie nastąpiły ogromne wyrwy w jezdni co zagraża bezpieczeństwu ruchu 

drogowego. 

-Radny Jędrzejczak dołączył się do prośby przedmówcy i zwrócił uwagę na naprawę 

jezdni drogi powiatowej na odcinku Lwówek - Pakosław. 

-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz zaprosił radnych i społeczeństwo na 

posiedzenie Komisji Rozwoju i Bezpieczeństwa Rady Powiatu, które to odbędzie się 

w salce Urzędu Miasta i Gminy w Lwówku i tam będzie można osobiści składać 

wnioski dot. naprawy dróg. 

-Pan Rościszewski zwrócił się z pytaniem jakiego rzędu straty ponosi ZGK z tytułu 

niepodłączonych posesji do kanalizacji sanitarnej. 

-Prezes ZGK Pan Wesołek wyjaśnił, że w chwili obecnej nie ma możliwości 

podania takich kosztów, ale najmniej podłączonych posesji notuje się Zębowie, 

Komorowie i Chmielinku, a najlepiej wygląda to we wsi Pakosław, Brody i Bródki. 

-Pan Rościszewski stwierdził, że właśnie tam należy szukać środków na realizacje 

wskazanych tu dziś zadań wodociągowych. 



-Burmistrz Miasta i Gminy Pan Długosz informował, że Urząd jest już w posiadaniu 

100% wykazu podłączonych i niepodłączonych posesji w gminie i w najbliższym 

czasie będzie wysyłał monity, a od września br. będą wystawiane konkretne decyzje 

nakazowe. 

 

Ad. 22. Zamknięcie obrad XLII sesji Rady Miejskiej w Lwówku. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Pan Przewoźny zamknął 

posiedzenie wypowiadając słowa „Zamykam obrady XLII sesji Rady Miejskiej 

w Lwówku”. 

 

 

Protokołowała      Przewodniczący 

       Rady Miejskiej we Lwówku 

/-/ Wiesława Radecka 

        /-/ Piotr Przewoźny 

 


